
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Απεντάσσεται η καλωδιακή διασύνδεση Ελλάδας - Κύπρου από το 

Ταμείο Ανάκαμψης;» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Συμφώνως δημοσιευμάτων διαδόθηκε πρόσφατα ότι επίκειται η απένταξη του έργου 
καλωδιακής διασύνδεσης Ελλάδας - Κύπρου από το ελληνικό Ταμείο Ανάκαμψης. Η 
σχεδιαζόμενη επένδυση αφορούσε την ανάπτυξη σύγχρονων υποθαλάσσιων καλωδίων 
- ινών σύνδεσης με την Κύπρο. Το εν λόγω έργο θεωρείται εν δυνάμει εξόχως 
εμβληματικό τόσο για το ελληνικό κράτος όσο και για το κυπριακό, διότι θα τεκμηριώνει 
την εδαφική συνέχεια όχι μόνο του ελληνισμού αλλά και του ίδιου του ευρωπαϊκού 
οικοδομήματος. Τέλος, το συγκεκριμένο έργο είναι υψίστης εθνικής σημασίας, διότι 
ουσιαστικά επικυρώνει ότι η Ελληνική ΑΟΖ συνορεύει με την Κυπριακή. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Ισχύει όντως η πληροφορία ότι απεντάσσεται η καλωδιακή διασύνδεση Ελλάδας - 
Κύπρου από το Ταμείο Ανάκαμψης, δεδομένου ότι πρόσφατα ανακοινώθηκε από 
διευθύνοντα σύμβουλο του ΑΔΜΗΕ σε ειδική εκδήλωση που πραγματοποιήθηκε στο 
Ντουμπάι ότι σε φάση κατασκευής εισέρχεται η ηλεκτρική διασύνδεση Ελλάδας - 
Κύπρου - Ισραήλ; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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